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ÚVODNÍ SLOVO 
Vážení spoluobčané, 
n e b u d e t r v a t d l o u h o 

a  přehoupneme se  do druhé 
poloviny roku 2023. Před námi 
jsou letní prázdniny a my jsme si 
p r o V á s p ř i p r a v i l i j e d n u 
zahajovací akci, kterou bude 
G U L Á Š f e s t a  z á r o v e ň 
CHOBOTtriatlonek, a  to hned 
1.  července. Obě akce budou 
probíhat souběžně na fotbalovém 
hřišti v  Kačici a  u rybníku 
Chobot. Všichni jste srdečně 
zváni. 

Během prázdnin jsou pro děti 
opět připraveny dva turnusy 
příměstských táborů . První 
z  nich bude mít sportovní 
tématiku a  ten druhý se  ponese 
v  d u c h u p ř í běh u „ K a r l í k 
a továrna na čokoládu“. Na závěr 
prázdnin, tedy 26.  srpna, pak 
nebude chybět další ročník 
CHOBOTfestu, který bude 
tentokrát spojen ještě s další akcí, 
která bude mít premiéru, a  tou 
budou rybářské závody. Mimo to 
bude pro malé i velké připraven 
zajímavý kulturní program 
a  mnoho dalšího. Podrobnosti 
k  akci budou zveřejněny během 
prázdnin. 

O  dalším dění v  obci Vás 
budeme informovat v září. 

Užijte si krásné léto a opatrujte 
se! 
Daniela Veselská, Libor Němeček
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KAČICKÉ UDÁLOSTI 
S jarními měsíci přichází i mnoho sportovních, kulturních a investičních akcí. Více o tom, 
co se událo, ale i co se chystá, se dozvíte v rubrice níže.

rvní květnovou neděli 
byl v  lese u  hájovny 
Obora připraven start 

21.  ročníku Kačického lesního 
běhu. 

Tr a d i čn ě z á v o d z a h á j i l y 
kategorie dětí na tratích od 100 do 
900 metrů. 

Zajímavosti z  výsledkové 
listiny: v nabitém závodě chlapců 
n a 3 0 0  m  z v í t ě z i l m e z i 
14  startujícími Michael Horák 
z  Kačice za 1:06. V  nejvíce 
obsazeném závodě děvčat na 
500  m  zvítězila v  čase 1:44 Klára 
V š e t u l o v á z e  S r b . K l á r a j e 
univerzální sportovkyně, vídáme jí 
také jako členku žákovského týmu 
SK Kačice, a to jak v útoku, tak jako 
neohroženou brankářku. 

Tradiční startér hlavního závodu 
na 6  km Libor Němeček vyslal 
na  trať 76  mužů a 34 žen. Roli 
favorita závodu potvrdil Vítek 
Hlaváč z  extraligového AC TEPO 
K l a d n o . J e h o s p e c i a l i z a c í j e 
sportovní chůze, ve  které soutěžil 
na  posledních olympijských hrách 
v  Tokiu, ale je vynikajicí také 
na  středních a  dlouhých běžeckých 
tratích. Zvítězil za 19:57. 

Mezi ženami vybojovala prvenství 
v  čase 24:33 Renata Losenská 
ze Sokola Unhošt´. Oba se také tímto 

stali Okresními přeborníky okresu 
Kladno v přespolním běhu. 

P o t ě š i t e l n é j e , ž e 
se  v  pořadatelském týmu kromě 
kamarádů z běžecké komunity okolo 
Maratón klubu Kladno čím dál více 
z a p o j u j í s o u s e d é z  K a č i c e . 
Organizaci dětských běhů si vzaly 
na  starost Danča Veselská, Šárka 
Rácová, zajištění přeběhu silnice 
Vláďa Ondráček a  Lada Olbortová, 
občerstvení v prostoru cíle servíroval 
L i b o r N ěm e č e k , z p r a c o v á n í 
výsledků a  foto dokumentaci 
obstarala Laura Fikesová. To jen 
namátkou. Zapojilo se  i  mnoho 
dalších, třeba při úklidu prostoru 
startu a  cíle, tak aby les zůstal 
po  závodu čistší, než byl před tím. 
Dík za  spolupráci patří Vojenským 
lesům a  statkům, které území 
spravují. 

Děti převzaly medaile, poháry 
a  sladké odměny při vyhlášení 
přímo v  lese, dospělí se  na 
vyhlášení přesunuli na  fotbalové 
hřiště, kde byly k  dispozici 
sprchy, sauna a občerstvení. 
Kval i tní zázemí a  ochotní 
p o ř a d a t e l é p ř i s p í v a j í 
k  dlouhodobé oblibě našeho 
závodu mezi běžci z  širokého 
okolí. Zkrátka – Kačice je pojem. 
Odpoledne ještě následovala 
t r a d i čn í s p o l e če n s k á čá s t 

na půdě statku č.p. 29. Vítek Hlaváč 
n a  n i v ě n o v a l s v o u v ý h r u 
z předchozího dvacetikilometrového 
závodu O krušovický soudek (50 l). 

K r o m ě p o v í d á n í o d a l š í c h 
z á v o d e c h v  o k o l í d o š l o 
i  na  muzic í rování . Ke  s lovu 
se  dostaly kytary, piano, bicí 
nástroje, kontrabas, flétny, klarinet 
a  tímto byl 21.  ročník lesního běhu 
úspěšně završen.

Zajímavosti ze závodu: 
- Olympionik Vítek Hlaváč 

vítězem Kačického lesního běhu, 
- rekordní účast v dětských bězích 

– celkem 64 závodníků (41  chlapců, 
23 dívek), 

- široké věkové rozpětí – od 5 
dvouletých po  nejstaršího účastníka 
Jana Merunku, 83 let.

Metod Fikes, předseda výboru pro 
sport a životní prostředí

21. ročník kačického lesního běhu

Investiční akce v obci
 červnu bude zahájena kompletní rekonstrukce bytů č. p. 
3 2 9 , k d e z  a k t u á l n í c h d v o u b y tů v z n i k n o u 
po  rekonstrukci tři bytové jednotky. Dále obec obdržela 

dotace na  fotovoltaiky na ZŠ, MŠ, pečovatelský dům a OÚ. Akce 
budou realizovány v následujících měsících. 

Všechny jistě potěší, že již v  tomto roce odstartuje vybudování 
zóny pro aktivní a  pasivní odpočinek u  rybníku Chobot. Děti 
se  mohou těšit na  pumptrackovou dráhu, lanovku, pyramidu 
a mnoho dalšího. Chybět nebudou ani posilovací stroje pro seniory, 
workoutové hřiště, prostorné veřejné ohniště, nespočet možností 
pro odpočinek a  relaxaci. V plánu je toho mnoho a  je se  skutečně 
na co těšit.

Daniela Veselská, místostarostka
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Cvičení s MarkétouVítání občánků

oncem května se  uskutečnilo jarní 
vítání občánků . Tentokrát byla 
přivítána mezi kačické občánky tři 

děvčata a jeden chlapec. 
Jako vždy si děti ze  čtvrté a  páté třídy naší 

základní školy, pod vedením paní učitelky 
Hrabalové, připravily krásné vystoupení. 
Navíc, jako překvapení, celé vítání zahájili Vojta 
a Nikolka z místní mateřské školy pod vedením 
paní učitelky Rácové. 

Všem dětem a  paním učitelkám děkujeme 
za  krásné vystoupení a  přejeme krásné 
prázdniny. 

Přivítaným dětem a  jejich rodičům přejeme, 
aby se jim v Kačici krásně žilo a děti zde prožily 
klidné dětství plné nezapomenutelných chvil.

OÚ Kačice

áte v úterý v podvečer čas a  chuť udělat něco pro 
s e b e ? P ř i jď t e d o  s p o l e č e n s k é m í s t n o s t i 
Pečovatelského domu v Kačici. Již od začátku roku 

patří úterky od 18:00 aktivním seniorkám. Schází se na takzvané 
Dýchánky s  Markétou. Přichází, aby si jemně zacvičily 
na  židlích, procvičily se  ve zdravých dýchacích technikách 
a  naučily se, jak udržovat své tělo pružné a  vláčné, jak zůstat 
v kondici a předcházet zdravotním problémům. Dýchánky vede 
Markéta Franke z  organizace Chance 4 Children – v  rámci 
projektu Dr.Klaun. 

Nejdůležitější je dobrá nálada, smích a radost, a proto se vždy 
na  závěr i  zpívá. Zpěv je nejzdravější dechové cvičení 
a  zlepšovač nálady. S Markétinou kytarou zní známé písničky, 
které si může zazpívat každý. Vítáni jsou obyvatelé 
Pečovatelského domu, ale dochází i  seniorky z  celé Kačice. 
A  určitě by nám udělalo radost, kdyby se  připojili i  nějací 
pánové.

Markéta Franke, předsedkyně správní rady C4C
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e  škole probíhal zápis 
ve  dnech 4.  a 5.  dubna. 
Příští školní rok bychom 

mě l i p ř i j m o u t 1 6 p r vňá čků . 
Do  mateřské školy bylo přijato 15 
dětí, 15 dětí z důvodu nízkého věku 
a  trvalého bydliště mimo Kačici 
přijato nebylo. 

Nadále probíhá spolupráce 
s místní knihovnou. Paní knihovnice 
pořádala pro prvňáčky zajímavé 
čtenářské dílny, ve kterých získávali 
nové znalosti v  oblasti čtenářské 
gramotnost i . Domluvi la nám 
i besedu se  spisovatelkou Markétou 
Harasimovou, která seznámila 
prvňáčky s  jejími knížkami, zejména 
první čtení, které by si už většina 
z  žáků mohla klidně číst. Zároveň 
27.  6. bude probíhat slavnostní 
pasování prvňáčků na  čtenáře. 
Začátkem května jsme vyrazili 
se žáky 1.- 3. ročníku do kina Hutník 
na  divadelní představení. Žáci 4.  a 
5. ročníku se zúčastnili v termínu od 
15. – 19.  5. školy v  přírodě pod 
vedením paní vychovatelky Jany 
Vaníčkové. Pro žáky byly připraveny 
úkoly z  oblasti orientace v  terénu, 
seznámili se  s  mapami, vytvářeli 
myšlenkové mapy. Absolvovali 
orientační závod podle map. Byli 
jsme se  podívat na  hradě Kost. 
Počasí nám přálo, pobyt v  přírodě 
byl velmi vydařený. 

V květnu proběhlo testování žáků 
5. ročníků, na které jsme byli vybráni 

ČŠI. Testy byly z  předmětů český 
jazyk, matematika a  všeobecné 
znalosti. Informaci, jak si žáci vedli, 
zatím nemáme. 

Každoročně u  nás ve  škole 
proběhlo fotografování, páťáci si 
vyráběli tablo, které bude vystavené 
v  místním řeznictví. Žáci pátého 
ročníku se  opět pojedou podívat 
do  školy v  Tuchlovicích, kam 
po prázdninách nastoupí 16 žáků. 
Školní výlet jsme absolvovali 24. 5. 

do  Ledců u  Plzně , kde jsme 
navštívili místní Farmapark. Počasí 
nám přálo, výlet se vydařil. 

M i m o j i n é m ě l i n a š i ž á c i  
připravené vystoupení na  „Vítání 
občánků“, které proběhlo 22.5.

V červnu nás dále čekalo zábavné 
soutěž ivé dopoledne s FAST 
AGENCY a dále návštěva  AGRA 
Řisuty, kde se konal Den otevřených 
dveří.

 Žáci 1. – 3.  ročníku odjeli 
v  termínu 5. – 9.  6. na  školu 
v přírodě na Křivoklát. Zde je čekal 
program zaměřený na  poznávání 
lesa,  prohlídka hradu Křivoklát, a 
Hamouzova statku. Ke Dni dětí byl 
ve  spolupráci se  zřizovatelem 
naplánován program s  barmanem, 
kde si děti vyzkoušely míchat různé 
koktejly. 

Závěrečný den ve  škole budeme 
rozdávat vysvědčení, rozloučíme 
se  s  našimi páťáky, které ošerpuje 
pan starosta, budou jim předány 
drobné dárky. Paní knihovnice 
v y h o d n o t í c e l o ro čn í p ro j e k t 
s  prvňáky „Už jsem č tenář“. 
Zároveň  budou prvňáčci pasováni 
na  čtenáře a  také dostanou pamětní 
šerpy. Závěr tradičně bude patřit 
smaženému řízku, pak už hurá 
na  prázdniny, na  které se  všichni 
moc těší. Dovolte, abych jménem 
vše c h z a měs t n a n ců z á k l a d n í 
i  mateřské školy popřála všem 
pohodové prožití letních prázdnin. 
Ve škole se sejdeme v pondělí 4. září. 
Tak na shledanou a krásné léto.

Mgr. Jitka Jindáčková, 
ředitelka ZŠ a MŠ Kačice

AKTUALITY ZE ZÁKLADNÍ ŠKOLY 
Prázdniny už pomalu ťukají na dveře. Duben a květen byl ve znamení zápisů 
do základních a mateřských škol.

ZPRÁVIČKY ZE ŠKOLIČKY 
Ve školce milujeme jaro a krásné počasí, na které jsme po dlouhé zimě netrpělivě čekali. 
Můžeme si hrát venku na zahradě, na hřišti a také si užívat na výletech, výpravách a všech 
akcích v MŠ.

a počátku jara jsme si 
s  dětmi krásně jarně 
vyzdobili školku. Vyrobili 

jsme výzdobu do oken a prostor MŠ, 
osadili truhlíky květinkami a  také si 
vyrobili nový vrbový domeček, kde 
si můžou děti pěkně hrát. Mezi 
povedenou akci patřila brigáda 
na  školkové zahradě, kdy se  sešlo 
mnoho rodičů s dětmi, a společnými 

silami jsme uklidili zahradu, vytrhali 
plevel okolo chodníku, přesadili 
stromky a  vyrobili jsme dětem 
smyslový chodníček. Nechybělo 
opékání špekáčků a  posezení 
s pohoštěním. 

Na konci května jsme vyrazili 
autobuse na  výlet do  ZOO Chleby. 
Zúčastnili jsme se  prohlídky zoo 
parku a  výukového programu. 
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Kachničky měli program „Kabátek“, 
kde se  dozvěděly zajímavosti 
o různých druzích srsti, jak zvířátka 
vypadají a  jak žijí. Berušky měly 
program „Statek“ a  učily se, jak 
se  pečuje o  zvířata na  statku, jaká 
zvířata na statku žijí a čím jsou nám 
lidem přínosní. Děti si mohly 
pohladit zvířátka, jako je například 
koza, slepice, daněk. Prohlídku zoo 
jsme zakončili výborným obědem 
ze  školky v  podobě řízku a  také 
skotačením na  dětském hřišti 
a lanovém parku. 

První červnový den patřil oslavě 
Dne dětí. Ráno jsme si s  dětmi 
pochutnali na  dobrém ovoci 
s  čokoládou a  poté nás čekal 
animační program na  téma safari. 
Zatančili jsme si v  kostýmech, 
zasoutěžili si, vyráběli mega 

bubliny a  zvířátka z  balonků. Děti 
dostaly dárečky ke dni dětí a oslavu 
jejich dne si moc užily. 

V červnu jsme připravili také 
rozloučení s  předškoláky, kteří nás 
po prázdninách už opustí a půjdou 
do  školy. Zahradní slavnosti, kde 
jsme se  rozloučili s  budoucími 
prvňáčky a přivítali nové děti, které 

budou od  září navštěvovat naši 
školku, se moc povedla. Proběhlo 
vystoupení dětí z  MŠ a  posezení 
u  občerstvení s  rodiči a  blízkou 
rodinou. 

V červnu jsme navíc stihli ještě i 
školku v  přírodě v ekologickém 
výukovém středisku Čabárna. Děti 
čekal zajímavý program na  téma 
Život u  rybníka,  prozkoumaly 
rybník a  jeho okolí, zavítaly 
do záchranné stanice podívat se na 
zvířátka a  také chodily na  různé 
výpravy do přírody. 
Závěrem přejeme všem krásné 
a  pohodové letní prázdniny plné 
za j ímavých záž i tků , vý le tů , 
dovolených a  také odpočinku 
a relaxace.

Mgr. Šárka Rácová, 
učitelka MŠ

INFORMACE Z KNIHOVNY 
Už jsem čtenář! A právě tímto titulem se na konci června budou zaslouženě pyšnit letošní 
prvňáčci, kteří tak zakončí svoji roční píli v poznávání písmenek. Vyslechnout čtenářský 
slib a  uvítání do  světa knížek přijede podpořit spisovatelka Markéta Harasimová. 
Na slavnostní pasování se můžete těšit 27. června od 9 hodin.

  prvňáčky se  pravidelně 
s e t k á v á m e o d  z a čá t k u 
d u b n a . P o k a ž d é j e 

představena jiná knížka formou 
řízeného čtení, na  kterou navazují 
úkoly, pracovní listy, hra s  textem. 
Např.: Prasátko na útěku / A. Lobel, 
Ukradená písmenka / L. Rožnovská, 
Tatínku, nezlob! / L. Rožnovská, 
Knihožrouti / K. Smolíková a další. 
Děti se  také vypravily do  knihovny 
seznámit se  s komiksovou výstavou 
K. Smolíkové – Morčata v  akci, kde 
měly možnost vymyslet vlastní 
komiks a  nahlédnout podrobněji 
do  tohoto žánru. Do projektu 
„Knížka pro prvňáčka“ j sme 
zapojeni již počtvrté, prvňáčků bylo 
13, tak jako vloni. V závěru projektu 
jsou děti nejen pasováni na  čtenáře 
za  účasti starosty L. Němečka, ale 
také odměněni českou knižní 
novinkou vyhrazenou pouze pro ně, 
šerpou a  registrací do  knihovny 
na  dalš í školn í rok zdarma. 
Ve  školním roce 2022/2023 je to 
kniha Křeček v  letu spisovatelky 
Zuzany Barilové a  ilustrátorky 
M a r k é t y Vy d ro v é . Ta k é n aš i 
nejmladší „nečtenáři“ navštěvují 
knihovnu. Pohádku o nezbedné koze 

Líze si v březnu poslechly Kachničky 
z  mateřské školy a  v dubnu 
předškoláci ze  třídy Berušek plnili 
různé úkoly v  in terakt ivním 
programu na téma Čápi. 

V knihovně přibylo mnoho nových 
knih z  řad beletrie, jak pro dospělé, 
tak pro děti. Přijďte se  podívat. 
Určitě si vyberete nové letní čtení 
a děti se mohou zabavit s  některou 
vzdělávací hrou od Albi, které také 
půjčujeme. A  pokud nevíte, co 
o  prázdninách s  volným časem, 
zapojte se  s  námi do  čtenářské 
výzvy. Jedna kniha na  měsíc není 
moc a  v létě jich jistě zvládnete víc 
😊  Rodiče s  dětmi z  projektu 
Bookstart absolvovali v červnu 
poslední předprázdninové setkání. 
Setkali jsme se 20. června v 16 hodin 

v  knihovně, kde nás čekalo čtení 
s  tvo řen ím. Da lš í se tkán í j e 
plánované až po  prázdninách, a  to 
26.  září ve  stejném čase. Závěrem 
d ě k u j e m e v š e m z a p o j e n ým 
do  veřejné sbírky Ligy proti 
rakovině, která se  stala naší tradicí. 
Letošním tématem byly prevence 
nádorů průdušek a  plic, podařilo 
se společně vybrat 1.500 Kč. Velice si 
toho vážíme. 

Všem Vám přeji krásné léto plné 
nových zážitků a odpočinku a dětem 
radostné prázdniny. 

Lenka Pokorová, knihovnice
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o č á t e k l e t o š n í h o 
mysliveckého roku našeho 
spolku byl pro nás velmi 

důležitý tím, že proběhlo zasedání 
va lné hromady (dále j e VH) 
Honebního společenstva Kačice 
( d á l e j e n H S ) / s p o l eče n s t v o 
vlastníků půdy/, které mimo jiné 
p r o j e d n á v a l o a  h l a s o v a l o 
o prodloužení nájmu honitby Kačice 
na  dalších deset let. Na  programu 
VH byly úpravy s tanov HS, 
přednesení a  schválení zpráv 
o  hospodaření se  zvěří, finanční 
hospodaření a  zpráva honebního 
starosty. Valnou hromadou byla 
schválena a  uzavřena smlouva 
o  pronájmu honitby Kačice s  naším 
mysliveckým spolkem. V  této 
souvislosti bych touto cestou rád 
poděkoval obecnímu úřadu Kačice 
a  starostovi panu L. Němečkovi 
za  podporu k  jednání a  poskytnutí 
zasedačky OÚ k  jednání valné 
hromady.

Myslivecky zajímavou akcí byla 
každoroční regionální výstava 
loveckých trofejí v  Žilině ve  dnech 
31.3.-2.4.2023, kterou náš spolek 
obohatil o osm srnčích trofejí a jednu 
dančí trofej z  naší honitby. Součástí 
byl i  oblastní svod loveckých psů, 
kde se  hodnotila kvalita mladých 
psů a  jejich případný předstupeň 
chovnosti.

Se začátkem mysliveckého roku je 
spojena i  běžná spolková činnost. 
Zpracovávají se  hlavní plánovací 
dokumenty na  rok 2023 a  přehledy 
zákonem daných kritérií pro účel 
statistiky za  rok 2022. V  praktické 
činnosti jsme dvě společné brigády 

věnovali úklidu 
v  o k o l í n a š i c h 
m y s l i v e c k ý c h 
objektů a  zařízení 
v honitbě.

S  příchodem jara 
z a č a l o b ý t i  v 
h o n i t bě v e s e l o . 
Přilétly křepelky, 
zahnízdili divocí 
h o l u b i , k a c h n y, 
labutě i dravci. Jsou 
vidět čápi, volavky 
popelavé i  bílé, 
kormoráni , divoké husy atd. 
Několikrát se zde objevil i orel skalní 
a dokonce i jeřábi popelaví. Květnem 
začalo kladení mláďat většiny druhů 
spárkaté zvěře. Svá mláďata vyvádí, 
nebo o  ně j iž pečuje vě tš ina 
drobných obyvatel revíru, například 
bažanti, zajíci, ale i  srnčí a  černá 
zvěř. Ti všichni potřebují pro své 
první životní kroky a  zdárný vývoj 
mláďat, především klid ve  svém 
okolí. V  druhé polovině května 
začala senoseč. 

V  kačické honitbě bylo letos 
k  senoseči zařazeno cca 120  ha 
p í c n i n . P ro t o m y s l i v c i ú z c e 
spolupracují s  AGD Kačice, kde 
získávají poznatky o  aktuálním 
p o s t u p u s e n o s e č í . P o s l é z e 
i  ve  spolupráci s  dobrovolníky, 
prochází těsně před sklizní určené 
porosty a pomocí dronu s  termovizí 
a loveckých psů, vyhledávají a snaží 
se zachránit ohrožená srnčata. V této 
oblasti máme první kontakty i  s 
hasičským sborem Stochov o možné 
spolupráci při vyhledávání zvěře 
před senosečí, pomocí jejich velmi 

k v a l i t n í c h 
(profesionálních) dronů. 
Věřím, že v  budoucnu 
bude tato pomoc velmi 
e f e k t i v n í a  o d s t r a n í 
hromadné procházení 
travními porosty před 
senosečí. Záchranu zvěře 
(hlavně srnčat), tak může 
z a j i s t i t j e n n ě k o l i k 
odborně proškolených 
osob.

Senoseč na  vlastním pozemku 
zahájili i  myslivci. Tím si zajišťují 
část objemového krmiva pro zvěř 
na  zimní období. Rovněž byla 
zajištěna a  zvěři předložena sůl. 
Doplňování soli je velmi důležitým 
potrav. doplňkem pro zvěř, zejména 
v období před kladením mláďat a v 
průběhu laktace pro samice spárkaté 
a zaječí zvěře. 

Prvního května byla zahájena 
sezona odlovu srnců. Dosud byl 
v  naší honitbě uloven jeden srnec, 
který byl bohužel poraněn po střetu 
s automobilem. Těžiště lovu srnců je 
v  období jejich říje. V  té době je 
i  srnčí zvěř po  sklizni řepky 
a  částečně i obilí, lépe viditelná a  je 
m o žn é z a j i s t i t ř á d ný o d l o v 
chovatelsky slabé zvěře.

Důležitou součástí mysliveckého 
života je bezpečné a  profesionální 
zacházení se  střelnými zbraněmi. 
Kontrolní kulové střelby na  střelnici 
P íska u  Kř ivoklátu proběhly 
21.  května za  účasti členů a  hostů 
spolku. V  přeboru ve  střelbě 
z malorážky zvítězil pan Václav Otto 
a  v pátém ročníku memoriálu Jana 
Bolka, pan Martin Červenka (oba 
členové našeho spolku).

Přejeme vám všem krásný jarní čas 
a my myslivci vstoupíme do měsíce 
června, již po  dlouhá desetiletí 
označovaného jako ČERVEN – 
MĚSÍC MYSLIVOSTI.

Václav Štáfek, myslivecký hospodář 
Foto: Lukáš Brodský

Z ČINNOSTI MYSLIVCŮ 
Několik informací z bohaté činnosti Mysliveckého spolku Kačice z předjarního a  jarního 
období.
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NOVINKY Z SK KAČICE 
Jarní část sezóny je skoro za námi a SK Kačice má nový výbor a vedení klubu. 
Dvě kola před koncem jarní části soutěže se náš A tým drží v prostřední části tabulky.

ýsledky týmu se  zlepšily 
jak herně , tak hlavně 
ohledně docházky členů. 

Budeme doufat, že do  nadcházející 
nové sezóny se  podaří zajistit kádr 
v  dostatečném počtu hráčů, aby 
se nová sezóna mohla bez problému 
odehrát. 

To neplatí u  našich nejmenších 
členů, kde má v poslední době trenér 
přípravky problém postavit tým 
k zápasu, toto se odrazilo i na velmi 
malém počtu dětí, které chodí 
na  tréninky. Bylo by potřeba, aby 
z  řad rodičů dětí někdo aktivně 
pomáhal s  činností kolem týmu 
přípravky. 

Dne 13.05.2023 byla svolána valná 
hromada a proběhla výroční schůze 
SK Kačice. Současný předseda klubu 

rezignoval na  svou funkci. Členové 
klubu si zvolili nový devítičlenný 
výkonný výbor ve  složení: Kateřina 
Štamfestová, Petr Jelínek, Roman 
Šach, Petr Pokorný, Jiří Baroch, 
Michal Kedroň, Lukáš Rác, Michal 
Poš ta , Jan Pucholt . Posledně 
jmenovaný byl výkonným výborem 
zvolen jako nový předseda klubu. 

Výkonný výbor se  ihned zhostil 
jednání a  plánování nadcházejících 
akcí klubu. O  těchto akcích budou 
občané Kačice informování přes 
sociální sítě nebo rozhlasem. 

Koncem měsíce dubna proběhla 
nákladná úprava plochy hřiště 
a  členové SK Kačice uspořádali 
brigádu na  úpravu a  úklid hřiště 
samotného, úklid kabin a okolí. 

Jako bývalý předseda SK Kačice 
bych rád popřál novému výboru 
a  novému předsedovi hodně 
úspěchů, pevné nervy a mnoho chuti 
dál dělat práci kolem fotbalu. Já 
osobně jsem tuto funkci vykonával 
od roku 2012 a za  tu dobu se kolem 
fotbalu a  hlavně v  mém osobním 
životě plno věcí změnilo. To byl 
důvod, proč jsem na  svou funkci 
rezignoval. 

Rád bych poděkoval všem členům 
S K K a č i c e z a  n ěk o l i k a l e t o u 
spolupráci, a hlavně za  reprezentaci 
fotbalu naší obce. Za všechny hráče 
a  členy SK Kačice „Kačičáci to jsme 
my…“.

bývalý předseda SK Kačice  
František Tancoš

ZPRÁVY ZE SOKOLA 
Velikonoční turnaj, pálení čarodějnic aneb jaro v Sokolu Kačice, jak se patří. 
Vážení čtenáři, spoluobčané, sestry a bratři, přinášíme vám zprávy z naší jednoty. Jak jsme 
slíbili v minulém čísle zpravodaje, tak jsme učinili.

plnili jsme administrativní 
povinnost a  uspořádali 
valnou hromadu jednoty. 

Všem příchozím členům a  hostům 
jsme sdělili výsledky naší činnosti 
za  rok 2022, finanční hospodaření 
a  výhledy na  další rok. Děkujeme 
starostovi obce Liboru Němečkovi 
za účast i milá slova k naší činnosti. 

Na velký pátek proběhl další 
ročník našeho velikonočního turnaje 
v  badmintonu. Jednalo se  již o 
13.  ročník. Že jsou naše turnaje 
v badmintonu oblíbené nejen v naší 
obci, ale i  v okolí, dokazuje vysoká 
účast týmu. Mimo domácích borců 
se  dostavili i  hráči ze  Stochova, 
Rakovníka a dalších míst. 

Konec dubna patří vždy jarní 
brigádě a  následně čarodějnicím. 
Letos musíme pochválit naše členy 
za  vysokou účast na  brigádě . 
Posekali jsme trávu, uklidili listí, 
prořezali část náletů a  hlavně jsme 
připravili vše na  pálení čarodějnic. 
Vatru, posezení, soutěže. Na vrcholu 
vatry nesmě la chybě t krásná 

čarodějnice, za  kterou děkujeme 
m í s t n í m dě t e m . Ča ro dě j n i c e 
proběhly ve  formátu, na  který jste 
všichni zvyklí. Odstartovali jsme 
programem pro děti. Soutěže, dětská 
diskotéka, soutěž o  nejkrásnější 
masky a následné opékání špekáčků, 
k t e r ý d o s t a l k a žd ý d ě t s k ý 
návštěvník. Po  tomto programu již 
zahrála kapela Podwobraz, rozběhla 
se  i  zábava pro dospělé. Noční 
ohňostroj jen podtrhl skvělou 
zábavu. Za  podporu při pořádání 
čarodě jnic děkujeme obecnímu 
úřadu Kačice, který přispěl finančně 
i materiálně. 

Do prázdnin jsme ještě stihli účast 
n a  a t l e t i c k ý c h p ř e b o r e c h 
předškolních dětí, které se  konaly 
první červnovou sobotu v  areálu 
tělocvičné jednoty Sokol Lány. Naše 
jednota každoročně pomáhala 
s  organizací závodů. Z  naší obce 
s e  o p ě t ú ča s t n i l o i  n ěk o l i k 
startujících. Určitě úspěšně :), což 
zjistíme až po uzávěrce zpravodaje. 

Na závěr mi dovolte za  naši 
jednotu popřát všem krásné prožití 
léta, dětem krásné prázdniny všem 
plno krásných slunečních dní. My 
se  na vás budeme těš i t zase 
po prázdninách v naší sokolovně. 

A  nezapomeňte, 28.  října opět 
poběžíme pro Republiku. 

Michal Hrotík, náčelník jednoty
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KONTAKTNÍ 
INFORMACE 
OBECNÍ ÚŘAD KAČICE 
Masarykova 20 
Tel.: 312 655 623 
Mobil: 723 526 534,
Email: info@kacice.cz

Libor Němeček, starosta
Email: nemecek@kacice.cz,
Tel.: 724 188 882
Daniela Veselská, místostarostka
Email: veselska@kacice.cz

Úřední hodiny:
Po 07:15 - 11:45 12:15 - 17:00
St 07:15 - 11:45 12:15 - 17:00
Čt 07:00 - 11:30

Vydavatel: 
Obec Kačice 
IČ: 00234494 
ev. č. MK ČR E 10578

Tisk zpravodaje:
Tiskárna Didot, spol. s r.o.

Redakční rada:
Daniela Veselská
Jitka Slámová

Příprava zpravodaje:
Petra Klíčová

Jazyková korekce:
Jitka Jindáčková

Za obsah článků odpovídají jejich 
auto ř i . Č l ánky mohou bý t 
redakčně kráceny. Všechny články 
prošly jazykovou korekcí.

Adresa pro zasílání příspěvků 
a  i n z e r á tů d o K a č i c k é h o 
zpravodaje: info@kacice.cz

Plán akcí
Termín Akce Pořadatel

27.06.2023 Veřejné zasedání zastupitelstva 
obce

úterý od 18 hodin

01.07.2023 CHOBOTtriatlon a GULÁŠfest obec Kačice

10.-14.07.2023 Příměstský tábor - sportovní obec Kačice

07.-11.08.2023 Příměstský tábor - Karlík a továrna 
na čokoládu

obec Kačice

26.08.2023 CHOBOTfest obec Kačice

29.08.2023 Veřejné zasedání zastupitelstva 
obce

úterý od 18 hodin

23.09.2023 Sportovní den pro děti obec Kačice

03.10.2023 Veřejné zasedání zastupitelstva 
obce

úterý od 18 hodin

14.10.2023 Podzimní slavnosti obec Kačice

28.10.2023 Sokolský běh TJ Sokol Kačice

ážení občané, když se procházíme některými ulicemi v obci, tak 
občas narazíme na  větve, které přerůstají ze  soukromého 
pozemku nad chodníky nebo ulice. Někdy je problém pod nimi 

projít a  to obzvlášť za  deště s  deštníkem. Pak takový chodník nelze 
využívat a musíme vstoupit do vozovky. 

Jsou však i větve větších stromů, hlavně smrků, které zasahují do ulice 
a  ztěžují jízdu a  rozhled po ulici, například popelářům. Rovněž vadí při 
průjezdu již zmiňovaných popelářů parkování vozidel v úzkých ulicích. 

Věnujte těmto problémům pozornost a  ostříhejte a  ořežte všechny 
přečnívající části stromů a  keřů, které přesahují nad obecní pozemky. 
Rovněž také parkujte svoje vozidla tak, aby byl umožněn průjezd nejen 
popelářům, ale třeba i hasičům. 

Děkujeme předem za vaši ohleduplnost vůči ostatním. 

Petr Pokorný, předseda výboru pro rozvoj obce

Vážení čtenáři, tímto bychom vás 
chtěli upozornit, že od  čísla 
3/2023  bude Kačický zpravodaj 
vydáván v menším nákladu a  již 
nebude roznášen do  vašich 
schránek. 
K  dispozici bude na  Obecním 
úřadu, v  Infocentru, v knihovně, 
v  základní a v mateřské škole, v 
prodejně Coop a  v potravinách 
Bao Lam v ulici Masarykova. 

Děkujeme za pochopení.


